




玩出梦想 DREAM BOX 用户手册 + 保修卡 HDMI 线 DP 线 

一、产品及附件概览



二、产品示意图

Type C 接口

电源键状态指示灯 散热口

Reset 开关

HDMI 接口



开机：长按 3s
正常关机：长按 5s
强制关机：长按 10s
强制重启：死机状态下长按 15s
配对状态（配对状态持续 5 分钟）：开机状态下短按 2 下
退出配对状态，恢复到开机状态：配对状态下短按

恢复出厂设定：开机时长按 reset 键 5s -10s 松开
触发强制恢复出厂设定：长按 reset 键 15s

电源键

指示灯

Reset 键
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21

白色

蓝色

红色

紫色

/

长亮

指示灯状态 对应功能

1.  设备待机；2.  电量＞ 10%；

1.  配对状态；2. 恢复出厂设置；

重新启动或开关机中

串流中

电量≤ 10%

电池过放状态

 OTA 升级中

 1.  设备休眠；2.  关机；

指示灯颜色

长亮

长亮

闪烁

长亮

熄灭

闪烁
闪烁 3 次，频率为 0.5s/ 次

每次亮起 0.5s

闪烁
频率为 2s/ 次，每次亮起 1s

使用状态

充电状态

橙色

绿色

长亮

指示灯状态 对应功能

充电中

电池已充满

指示灯颜色

长亮

三、DREAM BOX 功能介绍
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HDMI 接口Type C 接口

    使用场景

支持通过 DP 线或 HMDI 线连接带有 DP/HDMI 输出功能的设备。
请根据连接终端的具体型号查询其官方信息，是否支持 DP 输出或 HDMI 输出。

1. 支持 DP 或 HDMI 输出的 Windos/Mac 系列电脑和笔记本。
2. 支持 DP 或 HDMI 输出的 Playstation/XBOX/Switch（底座输出） 系列产品。
3. 支持 DP 或 HDMI 输出的 andorid/ios 系列的 Pad。
4. 支持 DP 或 HDMI 输出的 android/ios 系列的 Mobile Phone。

* 对于 Type C 口的 DP 输出的设备， 用我们带的 Type C DP 线进行连接  
* 对于 DP 口的 DP 输出设备， 需要用户自行购买 DP-Type C 转换器

四、DREAM BOX 使用说明

输入端口连接
使用 HDMI 线或者 DP 线，连接 BOX 与电脑、平板、游戏主机等输出设备。
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开始投屏

配对 PLAY FOR DREAM MR
1. BOX 开机时，快速按 2 下电源键，看到蓝灯闪烁，即代表 BOX 进入配对状态。
2. 配对模式开启后，将保持 5 分钟，若中途想退出该模式，可以在配对模式下， 
     短按一下  电源键，即可回到正常状态。
3. 在 PLAY FOR DREAM MR 设备中，启动 DREAM BOX app。
4. 此时 DREAM BOX app 将自动搜索附近可配对的 BOX ，并自动完成配对连接。
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完成配对后，BOX 将自动开始投屏工作。

电源键 指示灯

 PLAY FOR DREAM MR 设备中的画面

开机：按下电源键 3 秒钟 , 直到白色指示灯闪烁。
关机：开机状态下，按下电源键 5 秒钟，直到指示灯熄灭。
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解除配对
1. 在 DREAM BOX app 中， 点击【设置图标】，点击【Box 管理】，选择【解绑】，即可解除与 
BOX 的绑定关系。
2. BOX 解除绑定之后，即可被其他 PLAY FOR DREAM MR 设备配对。
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 PLAY FOR DREAM MR 设备中的画面  PLAY FOR DREAM MR 设备中的画面

设备升级
1. 进入 DREAM BOX app 且成功连接 PLAY FOR DREAM MR 设备后，若有更新版本，则会自动弹窗提示。
2. 点击提示弹窗中的【立即更新】按钮，即可进行下载更新。
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恢复出厂
长按【reset】按键 5 秒钟，等待恢复出厂指示灯亮起（蓝灯闪烁）后，松开 reset 按键，
即可进入恢复出厂设置流程。
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五、产品维护与保养

六、监管

1. 请用柔软的干布清洁本产品。
2. 使用过程中或收纳时，请注意避免与硬物触碰，以免造成损伤。
3. 请定期用棉签轻轻擦拭接口处，去除表面浮尘防止积灰。
4. 如遇到零部件故障或更换，请联系玩出梦想客服。

您可以 MR 眼镜开机后的主菜单中“设置 - 通用设置”中查看本产品在所受地区的认证监管信息。

Reset



七、安全提示

建议您在使用本产品之前阅读以下警告和信息，并遵循所有的产品安全和操作指南。未遵循这些指南可能会造成身体不适、人身伤害（包括触电、
火灾和其他伤害）、或者财产损害。

如果您允许他人使用本产品，您须负责确保每一位用户知晓并遵循所有产品安全与操作说明。

1. 健康与安全警示
・本产品与玩出梦想 MR 眼镜连接后，请确保在安全区域范围内移动和使用，时刻留意您的周围，请勿靠近楼梯、窗户、热源或其他危险区域。
・本产品需搭配玩出梦想 MR 眼镜使用，请详细阅读并遵守玩出梦想 MR 眼镜使用的相关注意事项。

2. 电子设备
・在明文规定禁止使用无线设备的场所，请勿使用本设备，否则会干扰其他电子设备或导致其他危险。

3. 对医疗设备的影响
・在明文规定禁止使用无线设备的医疗和保健场所，建议您遵守该场所的规定并关闭设备及其配套的移动装置。
・设备及其配套的移动装置产生的无线电波可能会影响植入式医疗设备或个人医用设备的正常工作，如起搏器，植入耳蜗、助听器等，若您
使用了这些医用设备，建议您向其制造商咨询使用本设备的限制条件。
・设备配套的移动装置连接蓝牙使用时，建议您保持与植入的医疗设备（如起搏器、植入耳蜗等）至少 15 厘米的距离。

4. 操作环境
・请勿在多灰、潮湿、肮脏或靠近磁场的地方使用设备，以免引起设备内部电路故障。
・请勿在雷雨天气使用本设备，雷雨天气可能导致设备故障或电击危险。
・建议您在温度 0℃～ 45℃ 范围内使用本设备，并在温度 0-40° C/32-104° F 范围内存放设备及其配件，当环境温度过高或过低时，可能会引
起设备故障。
・建议您在湿度为 5%RH~95%RH 范围内使用本设备
・建议您避免设备及其配件受雨淋或受潮，否则可能导致火灾或触电危险。
・请勿将设备靠近热源或裸露的火源，如电暖器、微波炉、烤箱、热水器、炉火、蜡烛或其他可能产生高温的地方。
・如果设备温度过高，请勿接触。
・请勿在使用时挤压设备，避免因挤压导致设备损坏。

5. 儿童健康
・本产品由各种零件组成，儿童可能在无意之中损坏或吞下小零件导致窒息或其他危险，建议您将产品放置在儿童接触不到的地方。

6. 配件要求
・请根据产品规格，使用满足相关要求的配件，如需了解更多信息，请与玩出梦想客户服务中心联系。

7. 环境保护
・请勿将本设备及其附件作为普通的生活垃圾处理。
・请遵守本设备及其附件处理的本地法令，并支持回收行动。

8. 易燃易爆区域
・在加油站（维修站）或靠近易燃物品、化学制剂等任何易燃易爆区域，请勿使用本设备，并遵守所有图形或文字的指示。建议您关闭本设
备配套的移动装置。在燃油或化学制剂存放和运输区或易爆场所内或周围，配套的移动装置可能引起爆炸或起火。
・请勿将设备及其配套的移动装置与易燃液体、气体或易爆物品放在同一箱子中存放或运输。

9. 电池安全
・本产品含有锂离子聚合物电池，请勿将金属物导体与电池两极对接、或接触电池的端点，以免导致电池短路，以及因电池过热而引起的烧
伤等身体伤害。
・请勿将电池暴露在高温处或发热设备的周围，如日照、暖炉、微波炉、烤箱或热水器等，电池过热可能引起爆炸。
・请勿拆解或改装电池、插入异物、或浸入水或其它液体中，以免引起电池漏液、过热、起火或爆炸。
・如果电池漏液，请勿使皮肤或眼睛接触到漏出的液体，若接触到皮肤或眼睛上，请立即用清水冲洗，并到医院进行医疗处理。
・请勿跌落、挤压或穿刺电池。避免让电池遭受外部大的压力，从而导致电池内部短路和过热。
・本设备配有不可拆卸的内置电池。请勿尝试自行更换电池，可能会造成电池损坏、导致过热、火灾或人体伤害等意外发生，电池只能由玩
出梦想或玩出梦想授权服务商进行更换，自行更换错误型号的电池可能有爆炸危险。
・注意：用错型号电池更换会有爆炸危险，务必按照说明处置用完的电池。

10. 设备安全
・如产品有部分损坏请勿使用。
・请勿自行维修产品。如您需要维修服务，请与客服联系。
・请勿将产品放置在潮湿、高浓度灰尘、超出其工作范围的温度或阳光直射下，以避免损坏。
・请将产品妥善放置，避免宠物咬坏。

七、安全提示



11. 有毒有害物质声明

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。
〇：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。
 ╳：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。对于所有标识“╳”的项目，均符合欧盟 
RoHS 指令（2011/65/EU）及其豁免条款要求。
电路模块说明：
电子元器件的陶瓷或玻璃中含铅；集成电路倒装芯片中半导体芯片及载体之间形成可靠性连接所用焊料中含铅。

在产品正常工作的温度和湿度条件下，产品的环保使用期限为十年。即从生产日期算起，十年内产品中含有的有害物质在正常使用条件下不
会发生外泄或突变，用户正常使用产品不会对环境造成污染或对人身、财产造成损害。超过环保期限之后，对于可回收和不可回收的物品，
请做好分类工作。

有毒有害物质或元素

部件名称 铅 
（Pb）

汞 
（Hg）

镉 
（Cd）

六价铬
（Cr(VI)）

多溴联苯
（PBB）

多溴二苯醚
（PBDE）

光学部件

结构件

电路模块

电池

线缆

印刷品、包
装材料

八、质保说明

1. 玩出梦想产品有限质保声明
请详细阅读本有限质保声明以知晓您的权利和义务。使用玩出梦想产品或配件，则意味着您同意受本有限质保声明的约束。玩出梦想向通过
玩出梦想或授权零售商购买的全新受保产品的消费者提供质保。销售商向您做出的非玩出梦想保证的其它承诺，玩出梦想不承担任何责任。

2. 质保范围和保修条例
本质保仅应用于由玩出梦想销售的梦想盒子，不包含其他赠品及包装盒。玩出梦想授权第三方销售的产品，玩出梦想仅提供保内维修服务，
退换货服务请联系销售商处理。我们保证产品在质保期内正常使用的功能基本符合我们的技术规格。如果产品需要通过玩出梦想软件或服务
实现保证功能，我们将在质保期内持续提供软件和服务。在不违反法律法规强制性规定的前提下，我们有权自行决定更新、修改或限制该等
软件和服务的全部或部分内容，但我们将尽合理努力为您提供软件及服务的质保服务。

3. 保修条例
・在三包有效期内，您可以依照本规定享受以下权利：
・自购买日起，7 日内出现的质量问题，您可以选择换货、退货或维修；
・自购买日起，15 日内出现的质量问题，您可以选择换货或维修；
・自购买日起，12 个月内出现的质量问题，您可以选择免费进行维修。

4. 重要提示
以下情况不属于三包范围：
・未按本产品用户指导的要求使用、维护、保管而造成损坏的；
・直接阳光曝晒、液体接触；
・除本产品以外的赠品和包装盒；
・意外因素或人为行为导致产品损坏的；
・未经授权服务者的拆机、改动、维修造成的损坏；
・使用第三方软件、配件导致的损坏；
・火灾、水灾、雷击等不可抗力造成的损坏；
・已超过有效质保有效期。



5. 质保服务
・如果您通过查阅用户指南仍不能解决您所面临的问题。您可以联系购买产品或配件的销售方或玩出梦想客户服务中心以获得进一步的信息
和帮助。
・在您联系玩出梦想时，请确保提供下列信息：
   1. 产品或配件的型号和序列号；
   2. 您完整的地址和联系信息；
   3. 购买产品的原始发票、收据或销售单。您根据本有限质保声明提出任何索赔时，您须出示有效的购买证据。若不能提供有效的购买证明，
        则玩出梦想无义务提供本有限质保声明项下的支持服务。
・对于您未备份的任何程序、资料的任何损坏或遗失，玩出梦想均不负任何责任。
・如您的设备经玩出梦想或者玩出梦想授权的服务商鉴定存在缺陷或者故障，我们将修理或更换本产品以实现保证功能
・因产品不符合保修条件需收取费用的，玩出梦想将向您收取维修费，并提供维修报告。
・修理后或更换的产品在原质保期的剩余时间或收到更换或维修产品之日起九十（90）天内（以时间较长者为准）继续受本质保保护。

6. 本质保适用的法律
・本质保适用中华人民共和国大陆地区法律。如相关法律法规对法律适用有强制性规定的，则适用该强制性规定。

九、权益声明

十、软件许可

十一、隐私保护

玩出梦想（深圳）科技有限公司保留所有权利。
本资料仅供参考，产品请以实物为准。

如您使用我们向您提供的软件产品及其他相关服务，某项或某几项软件产品及服务有单独用户服务协议的，您应仔细阅读用户服务协议。您
使用相关软件服务将被视为您已同意接受对应用户协议中所述的约束条件。

为了解我们如何收集、使用、披露、保护、存储及传输您的个人信息，您可通过访问玩出梦想官网或相关产品／服务查看隐私政策。如果我
们向您提供的某项或某几项服务或产品，有其单独的隐私政策的，则相应服务或产品适用相应隐私政策。请至官网查看更多玩出梦想产品信息，
请关注玩出梦想微信公众号或登录官方网站。

官方网站 : [www.pfdm.cn](http://www.pfdm.cn)
服务热线：400-618-1160
售后邮箱：yvrservice@yvr.cn



 DREAM BOX

1. In the Box



User Guide +  Warranty Card HDMI cable DP cable 

2. Hardware

Indicator



USB-C

Power Button Cooling Vents

Reset Button

HDMI

Power on：Press and hold for 3 seconds
Power off：Press and hold for 5 seconds
Force shut down：Press and hold for 10 seconds
Force restart：Press and hold for 15 seconds when the device freezes
Entering pairing mode, lasting 5 minutes: Press twice when the device is onExiting 
pairing mode: Press once when the device is in pairing mode.

Reset to factory settings：Press and hold for 5 - 10 seconds
Hard reset to factory settings：Press and hold for 15 seconds

Power Button

Reset Button

2

2

1

3. Functions
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 Indicator

3

Status

Charging Status

Orange

Green

Solid

 Status Description

The device is charging

Charging complete

Indicator Color

Solid

White

Blue

Red

Purple

/

Solid

Indicator Status Description

1. The device is in standby mode;
2. Battery level is greater than 10%

1. The device is in pairing mode;
2. The device is reset to factory settings

The device restarts or is powering on or off;

Streaming

Low battery (10% or less)

Battery is over-discharged

 OTA update is in progress

1. The device is in sleep mode;
2. The device is powered off

Indicator Color

Solid

Off

Blinking
Lighting 0.5 seconds three times

at a frequency of 0.5 seconds

Blinking
Repeatedly lighting 

1 second once every 2 seconds

Solid

Solid

Blinking
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HDMIUSB-C

    Compatibility
DREAM BOX can be connected to devices with DisplayPort (DP) or HDMI output using a DP cable or HDMI 
cable. Please check the official information on such devices based on their models to see whether they 
support DP or HDMI output.

i. Windows/Mac desktop PCs and laptops with DP or HDMI output
ii. PlayStation/Xbox/Switch (dock output) series with DP or HDMI output
iii. Android tablets/iPads with DP or HDMI output
iv. Android/iOS mobile phones with DP or HDMI output

* For devices with DP over USB-C, use the included USB-C to DP cable to establish a connection.
* For devices with a standard DP output, please purchase a DP to USB-C adapter to establish a connection.



4. How to Use

Connect the DREAM BOX
Connect your DREAM BOX with an output device, such as a computer, tablet, or 
game console using an HDMI or DP cable.

1

Power Button Indicator

Power on and off
Power on 
Hold down the Power button for 3 seconds until the white indicator blinks.
Power off
Hold down the Power button for 5 seconds until the indicator goes off.

2



 What you see in a PLAY FOR DREAM MR headset

Pair with PLAY FOR DREAM MR Headset
1. When the DREAM BOX is powered on, quickly press its Power button twice. The blinking 
blue indicator means the DREAM BOX is in pairing mode.
2. The pairing mode lasts 5 minutes. To exit the mode during the period, press the Power 
button once.
3. Open the DREAM BOX app on your PLAY FOR DREAM MR Headset.
4. The app will automatically search for and pair with available DREAM BOX nearby.

Start casting
After pairing, your DREAM BOX will automatically cast from the screen of the paired device to 
your MR Headset.

3
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Unpair DREAM BOX from the connected device
1. In your DREAM BOX app, tap "Settings" > "Box Management", select the device you want to 
unpair, and tap "Unpair".
2.  Then, your DREAM BOX can be paired with other PLAY FOR DREAM MR devices.
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 What you see in a PLAY FOR DREAM MR headset



What you see in a PLAY FOR DREAM MR headset

Update the device
1. After you successfully pair your DREAM BOX with a PLAY FOR DREAM MR Headset via the app, a 
message will pop up if there is an update available.
2.  Tap "Update Now" in the popup, and the update will be downloaded.

6 Reset to factory settings
Press and hold the Reset button for 5 seconds until the blue indicator blinks. Release 
the button, and you can start the factory reset process.

7

Reset



5. Care and Maintenance

6. Regulatory Information

1. Use a dry, soft cloth to wipe clean the product.
2. Protect the product from hard objects during use and storage to prevent scratches.
3. Use cotton swabs to remove dust from the port regularly to prevent dust from accumulating.
4. If you are looking for replacements for faulty parts, please contact PLAY FOR DREAM's Customer Service.

You can view the certification and regulatory information on this product in your region by accessing the universal menu of your MR 
Headset and navigating to "Settings" > "General".

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the 
FCC Rules.These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates,
uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful 
interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this 
equipment does cause
harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following.

measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate 
the equipment.

RF Exposure Statement.
The Controller has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition 
without restriction.

Please read the following warnings and information carefully before using this product and follow all guidelines on safety and 
operation. Failure to follow these guidelines may result in discomfort, physical injuries (including electric shock, fire, and other 
injuries), or property damage.

If you allow others to use this product, you must ensure every user of your DREAM BOX understands and follows all safety and 
operational instructions.

1. Health and Safety Warnings
・After connecting this product to your PLAY FOR DREAM MR Headset, move only within the safe area you create and always be aware 
of your surroundings while using the MR Headset. Do not go near stairs, windows, heat sources, or other potential hazards.
・This product must be used alongside a PLAY FOR DREAM MR Headset. Please carefully read the relevant instructions in the Headset's 
user guide.

2.  Electronic Devices
・In medical and healthcare settings where the use of radio-transmitting devices is expressly prohibited, you are advised to shut down 
your DREAM BOX and its accessories.

3.  Impact on Medical Devices
・In medical and healthcare settings where the use of radio-transmitting devices is expressly prohibited, you are advised to shut down 
your DREAM BOX and its accessories.
・Radio waves generated by the DREAM BOX and its accessories may affect the normal operation of nearby implantable medical 
devices or personal medical devices, such as pacemakers, cochlear implants, and hearing aids. Consult the manufacturer of your 
medical device before using your DREAM BOX.
・Keep a distance of at least 15cm from any implanted medical devices (pacemakers, cochlear implants, etc.) when your DREAM BOX 
and its accessories are connected by Bluetooth.

4. Operating Environment
・Do not use the product in dusty, damp, dirty environments or places near magnetic fields to prevent damage to internal circuits.
・Do not use the product during a thunderstorm, which may cause device failure and increase the risk of an electric shock.
・The ideal temperature for using the product is 0-45° C / 14-113° F. Store the product and its accessories at -0-40° C/32-104° F  
Temperatures higher or lower than this range may cause device failure.
・It is recommended to use this product in an environment with relative humidity ranging between 5% and 95%.

7. Safety Precautions



・Do not expose your DREAM BOX and its accessories to rain or moisture to prevent fire hazards or electric shocks.
・Do not place the product near heat sources or exposed flames, such as electric heaters, microwave ovens, ovens, water heaters, 
stoves, candles, or areas that may get very hot.
・Avoid contact with a DREAM BOX that is hot to touch.
・Do not apply excessive pressure to the DREAM BOX when it is in use to avoid damage to the product.

5. Children's Health
・The product consists of various parts. Children may unintentionally damage or swallow small parts, which could lead to choking or 
other hazards. In light of this, please place the product out of the reach of children.

6. Requirements for Accessories
・Please use accessories that meet the product-specific requirements. For more information, contact PLAY FOR DREAM's Customer 
Service Center.

7. Environmental Protection
・Dispose of the product and its accessories separately from household waste.
・Comply with your local regulations regarding the disposal of the product and its accessories, and support recycling initiatives.

8. Hazardous Areas
・Do not use the product at a petrol station (repair station) or anywhere near flammable or explosive materials, chemicals, or 
other hazardous sources. Be sure to follow all the graphic or textual instructions and warnings on the site. We advise you to turn 
off the accessories connected to your DREAM BOX when you are in hazardous locations, such as areas dedicated to the storage and 
transportation of fuel and chemicals, or anywhere within or near potentially explosive areas, because the accessories may cause an 
explosion or fire.
・Do not store or transport the DREAM BOX and its accessories with combustible and explosive liquids, gases, or other similar 
substances in the same container.

9. Battery Safety
・The product contains lithium polymer batteries. Do not connect any metal conductors to the two electrodes or terminals of the 
battery to prevent short circuits and physical injuries, such as burns, caused by overheating batteries.
・Do not expose the batteries to high temperatures or places near heat sources, such as sunlight, stoves, microwave ovens, ovens, and 
water heaters, as overheating can lead to battery explosion.

・Do not disassemble or modify the batteries, insert anything into the batteries, or soak the batteries in any liquids, to avoid battery 
leaks, overheating, fire, or explosion.
・ If the battery leaks, avoid skin and eye contact with the leakage. In case of skin or eye contact, immediately flush with clean water 
and seek medical attention.
・Avoid dropping, squeezing, or piercing the batteries. Do not expose the batteries to strong external stress to avoid internal short 
circuits and overheating.
・The product's built-in battery is not removable. Do not attempt to replace the battery by yourself. Doing so may result in hazards 
such as battery damage, overheating, fire, or bodily injuries. The non-removable battery can be replaced only by PLAY FOR DREAM or 
service providers authorized by PLAY FOR DREAM. Replacing the battery with an incorrect model may cause an explosion.
・Note: Replacing the battery with an incorrect model may cause an explosion. Be sure to dispose of the battery according to the 
instructions.

10.Device Safety
・Do not use the product if any part of it is damaged.
・ Do not repair the product by yourself. Contact the customer service if you need repair services.
・Do not expose the product to moisture, excessive dust, direct sunlight, or temperatures beyond its operating temperature range to 
avoid damage to the product.
・Store the product properly to keep them from pet bites.

11. Declaration of Toxic and Hazardous Substances

Toxic and Hazardous Substances or Elements

Components Lead 
（Pb）

Mercury 
（Hg）

Cadmium 
（Cd）

Hexavalent 
Chromium （Cr(VI)）

Polybrominated 
Biphenyls （PBB）

Polybrominated 
Diphenyl Ethers

（PBDE）

Optical Components

Structural Components

Circuit Modules

Batteries

Cables

Printed and Packaging 
Materials



This table is compiled according to the provisions of SJ/T 11364.
○ indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of the component is below the limit specified in 
GB/T 26572.
× indicates that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of the component exceeds the limit 
specified in GB/T 26572. All items marked with "×" comply with the requirements of the EU RoHS Directive (2011/65/EU) and its 
exemptions.

Circuit Modules:
Lead is present in the ceramics or glass of electronic components, and in the solder used to form reliable connections between 
semiconductor devices and carriers in the flip chips of the integrated circuits.

The environmentally-friendly use period of this product, if used within the temperature and humidity ranges specified in this User 
Guide, is ten years. This means that, within ten years from the manufacturing date, the hazardous substances contained in the product 
will not leak or mutate if it is used in compliance with this User Guide, and the normal use of the product by users will not cause 
environmental pollution, physical harm, and financial damage. When the environmentally-friendly use period expires, please classify 
recyclable and non-recyclable items.

1. PLAY FOR DREAM Limited Warranty Statement
Please read this Limited Warranty Statement carefully to understand your rights and obligations. By using PLAY FOR DREAM products 
or accessories, you agree to be bound by this Limited Warranty Statement. PLAY FOR DREAM provides customers with a warranty on 
the products purchased from PLAY FOR DREAM or retailers authorized by PLAY FOR DREAM. PLAY FOR DREAM is not responsible for any 
retailer's promises that are not approved by PLAY FOR DREAM.

2. Scope and Terms
This Warranty only applies to DREAM BOX, with the exception of giveaways and packaging. For PLAY FOR DREAM-branded products sold 
by authorized third-party sellers, PLAY FOR DREAM only provides repair services within the warranty scope. For returns or exchanges, 
please contact the seller from whom you purchased the product. We warrant that the product will, under normal and intended use, 
function substantially in accordance with our technical specifications during the warranty period. If PLAY FOR DREAM software or 
services are needed for the product to perform the warranted functions, we will provide the required software and services during the 
warranty period. To the extent that it does not violate any laws, regulations, and other mandatory provisions, we have the discretion to 
update, modify, or restrict the content of such software and services in whole or in part, but we will use reasonable efforts to provide 
you with warranty service for such software and services.

3. Warranty Policy
・Within the warranty period in accordance with this Limited Warranty, you are entitled to:
・a replacement, refund, or repair in the event of a quality issue arising within seven (7) days from the purchase date;
・a replacement or repair in the event of a quality issue arising within fifteen (15) days from the purchase date;
・a repair in the event of a quality issue arising within twelve (12) months from the purchase date;

4. Important Notes
The following are not covered by this Warranty (replacement, refund, and repair):
・Damage due to use, maintenance, and storage not in accordance with this User Guide;
・Exposure to direct sunlight or contact with liquid;
・Giveaways and packaging external to the product;

8. Warranty Statement



・Damage due to accidental or human factors;
・Damage caused by disassembly, modification, or maintenance by unauthorized service providers;
・Damage caused by the use of third-party software or accessories;
・Damage caused by force majeure, such as fire, flood, and lightning;
・Products beyond the valid Warranty period;

5. Warranty Service
・If you cannot find solutions to your problem by referring to the User Guide, you may contact the seller from whom you purchased the 
product or accessories, or PLAY FOR DREAM Customer Service Center for further information and assistance.
・You need to provide the following information to help us provide the services:
○ The product or accessory's model and serial number;
○ Full mailing address and contact information;
○ Proof of purchase: original invoice, receipt, or sales ticket. Valid proof of purchase is required to make a warranty claim in 
accordance with this Limited Warranty Statement. PLAY FOR DREAM is not obligated to provide the support and services under this 
Limited Warranty Statement if no valid proof of purchase is provided.
・PLAY FOR DREAM is not responsible for the corruption or loss of any programs or data that you have not backed up.
・If PLAY FOR DREAM or a service provider authorized by PLAY FOR DREAM detects any defect or fault, we will repair or replace the 
product to ensure its normal functionality.
・If the product falls out of the warranty coverage, PLAY FOR DREAM will charge you a service fee for the repair and provide you with a 
repair report.
・The repaired or replaced product will continue to be warranted for the remaining time of the original warranty period or within 
ninety (90) days after you receive the repaired or replaced product, whichever is longer.

6. Laws applicable to this Warranty
This Warranty is governed by the laws and regulations in the mainland of the People's Republic of China. Should relevant laws and 
regulations provide mandatory provisions regarding the application of law, such mandatory provisions shall apply.

9. Statement of Interest

10. Software License

11. Privacy Policy

PLAY FOR DREAM (Shanghai)Technology Co., Ltd. reserves all rights.
 This documentation is for reference only. The actual product may vary.

 If you use the software products and other related services we provide, of which one or several products and services have their 
respective user agreements, please carefully review these user agreements. By using relevant software and services, you agree to be 
bound by the terms and conditions stated in the corresponding user agreements.

 You can find information on how we collect, use, disclose, protect, store, and transmit your personal information in the privacy policy 
provided on PLAY FOR DREAM's official website or by the relevant product or service. If one or several of the services or products we 
provide to you have their respective privacy policies, the use of such services or products shall be subject to their respective privacy 
policies. To find more information about our products, please visit PLAY FOR DREAM's official website or follow PLAY FOR DREAM's 
WeChat official account.

Official Website: www.pfdm.cn
Customer Service: 400-618-1160
After-Sales Service: yvrservice@yvr.cn



NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of
the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance
with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference
will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or
more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may
not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause
undesired operation.
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to
operate the equipment.

FCC RF Radiation Exposure Statement
This equipment complies with FCC RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This device and its
antenna must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.
“To comply with FCC RF exposure compliance requirements, this grant is applicable to only Mobile Configurations. The
antennas used for this transmitter must be installed to provide a separation distance of at least 20 cm from all persons and must
not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.”
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取扱説明書＋保証カード HDMI ケーブル DP ケーブル

二、ハードウェア

ステータス表示ライト



Type C 端子

電源ボタン 排気口

リセットスイッチ

HDMI 出力端子

電源オン：オフモードで 3 秒長押しする
電源オフ：作動モードで 5 秒長押しする
強制終了：作動モードで 10 秒長押しする
強制再起動：フリーズした時 15 秒長押しする    
ペアリングモードに入り、5 分間その状態で待機します：作動モードで 2 回短く押す
ペアリングを解除し、作動モードに戻る：ペアリングモードで短く押す

出荷時設定へのリセット：作動モードでリセットボタンを 5 ～ 10 秒長押ししてから離す
強制的に出荷時設定へのリセットを反応させる：リセットボタンを 15 秒長押しする

電源ボタン

リセットボタン

2

2

1

三、DREAM BOX の機能

1



ステータス表示ライト

3

白色

青色

赤色

紫色

/

点灯

表示ライトの状態 ステータス

１．スタンバイモード
２．バッテリー残量が 10％以上

１．ペアリングモード
２．出荷時設定へのリセット

再起動または電源オン / オフ

ストリーミング中

バッテリー残量が 10％またはその以下

バッテリー過放電

OTA アップデート中

１．スリープモード ; ２．電源オフ

表示ライトの色

点灯

点灯

消灯

点灯

消灯

消灯
0.5 秒間隔で 3 回消灯、

毎回 0.5 秒点灯

消灯
2 秒間隔で消灯、

毎回 1 秒点灯

使用状態

充電状態

オレンジ

緑色

点灯

デバイス状態 ステータス

充電中

充電完了

表示ライトの色

点灯

4 5

HDMI 出力端子Type C 端子

    使用シナリオ
本製品は、DP または HDMI ケーブルを使用して、DP/HDMI 出力機能を持つデバイスに接続することを
サポートします。接続端末の具体的な型番によって、その公式情報を確認し、DP 出力または HDMI 出
力に対応しているかどうかを確認してください。

i. DP または HDMI 出力に対応している Windows/Mac シリーズのコンピュータおよびノートパソコン。
ii. DP または HDMI 出力に対応している Playstation/XBOX/Switch（ドック出力）シリーズの製品。
iii. DP または HDMI 出力に対応している Android/iOS シリーズのタブレット。
iv. DP または HDMI 出力に対応している Android/iOS シリーズのスマートフォン。

Type C ポートの DP 出力対応デバイスには、当社の Type C DP ケーブルを使用して接続してください。
DP ポートの DP 出力対応デバイスには、お客様ご自身で DP-Type C 変換アダプターを購入する必要が
あります。



四、DREAM BOX の使い方

入力ポート接続
HDMI ケーブルまたは DP ケーブルを使用して、BOX とコンピュータ、タブレット、
ゲーム機などの出力デバイス（画像参照）を接続します。

1

電源オン：電源ボタンを白色の表示ライトが点滅するまで 3 秒間押し続ける。
電源オフ：作動モードで、電源ボタンを表示ライトが消灯するまで 5 秒間押し続ける。

2

電源ボタン ステータス表示ライト



画面ミラーリングの開始

PLAY FOR DREAM MR とペアリング
1. BOX の電源が入った状態で、電源ボタンを素早く 2 回押し、青色のライトが点滅し始めると、
BOX がペアリングモードに入る。
2. ペアリングモードに入ると、5 分間その状態が続くことになる。途中でモードを終了したい
場合は、ペアリングモード中に電源ボタンを短く押すことで、通常の状態に戻れる。
3. PLAY FOR DREAM MR デバイスで、DREAM BOX アプリを起動する
4. DREAM BOX アプリが自動的に近くの BOX を検索し、ペアリング接続を自動的に完了する

4

3

 PLAY FOR DREAM MR デバイスの画面

ペアリングが完了すると、BOX が自動的に画面ミラーリングを開始する。

ペアリング解除
1. DREAM BOX アプリで、【設定アイコン】をタップし、【Box 管理】を選択して、【解除】を
クリックすることで、BOX とのペアリングを解除できる。
2. BOX がペアリング解除されると、他の PLAY FOR DREAM MR デバイスとペアリングできるよ
うになる。

5

 PLAY FOR DREAM MR デバイスの画面



 PLAY FOR DREAM MR デバイスの画面

デバイスのアップグレード
1. DREAM BOX アプリで PLAY FOR DREAM MR デバイスに接続した後、更新バージョンがある場合、ア
ップデートのポップアップ通知が自動的に表示される
2.  ポップアップの【今すぐ更新】ボタンをクリックすると、最新バージョンをダウンロードすること
になる

6 出荷時設定へのリセット
【リセット】ボタンを 5 秒間長押しし、出荷時設定表示ライト（青色のライトが点滅）が点
灯したら、リセットボタンを離し、出荷時設定へのリセットプロセスが開始される。

7

リセットスイッチ



五、日常のお手入れ

六、規制情報

1. 乾いた柔らかい布で本製品を拭いてください。
2. 使用中や収納時には、硬い物に触れないように注意し、傷がつかないようにしてください。
3. 接続部の隙間は、定期的に綿棒で軽く拭き、表面のホコリを取り除き、ホコリがたまるのを防いでください。
4. 部品に故障が発生した場合や交換が必要な場合は、PLAY FOR DREAM お客様相談センターにご連絡ください。

作動モードの MR ヘッドセットのメニューから「設定」＞「一般」をその順にクリックすると、本製品が当該地域での認証及び規制情報
をご確認いただけます。

本製品をお使いになる前に、以下の注意と情報をよくお読みになり、すべての安全および操作指示に従ってください。指示を守らないと、
身体的な不調、身体的な傷害（感電、火災、その他の傷害を含む）、または財産損害につながる恐れがあります。
他の人に本製品の使用を許可する場合、全てのユーザーが安全および操作指示を理解し、それに従うことの確認につきましては、お客様
の責任で行っていただくようお願いいたします。

1. 健康及び安全のためのご注意
・PLAY FOR DREAM MR ヘッドセットと接続した後、移動できる範囲内で動き、つねに周囲に注意を払い、階段、窓、熱源やその他の危険
な場所に近づかないようにしてください。
・本製品は、PLAY FOR DREAM MR ヘッドセットと組み合わせて使用するものです。PLAY FOR DREAM MR ヘッドセットの使用上の注意を
よくお読みになり、従ってください。

2. 電子デバイス
・無線機器の使用が明示的に禁止されている場所では、本製品を使用しないでください。そうしないと、他の電子機器に干渉したり、他
の危険を引き起こす可能性があります。

3. 医療機器への干渉
・無線電子機器の使用が明示的に禁止されている医療・ヘルスケア施設では、設定されている指示に従い、製品及び付属のモバイルデバ
イスの電源を切ることをお勧めします。
・製品及び付属のモバイルデバイスから発生する無線波は、心臓ペースメーカー、人工内耳、補聴器などの埋め込み式医療機器または個
人用医療機器の動作に影響を与える可能性があります。そのような医療機器を使用している場合、本製品の使用制限について医療機器のメ
ーカーに相談してください。
・本製品に付属のモバイルデバイスを Bluetooth で接続して使用する際は、本製品と埋め込み式医療機器（心臓ペースメーカー、人工内
耳など）の間には、少なくとも 15 ㎝の間隔を空けてください。

4. 動作環境について
・内部回路の故障の原因となりますので、ホコリっぽく、湿気が多く、汚れた場所または磁界の近くで本製品を使用しないでください。
・雷雨時には本製品を使用しないでください。雷雨によってデバイスの故障や感電の危険が生じる可能性があります。
・環境温度が 0℃～ 45℃に保たれた場所で本製品を使用し、温度が 0-40° C/32-104° F に保たれた場所に本製品とその付属品を保管するよ
うにしてください。この温度範囲を超える場所で本製品を保管または操作すると、本製品が損傷する恐れがあります。
・本製品は 5%RH~95%RH の湿度範囲で使用することをおすすめします。
・火災や感電の原因となりますので、本製品やその付属品を雨や湿気にさらさないようにしてください。
・電気ストーブ、電子レンジ、オーブン、給湯器、ストーブ、ろうそく、その他高温になる場所など、熱源や裸火の近くに本製品を置かな
いでください。

七、安全にお使いいただくために



・製品の温度が高すぎる場合、接触を避けてください。
・使用中に本製品を強く押さないでください。圧力によってデバイスが破損することを避けるようにしてください。

5. 保護者の方へ
・本製品およびその付属品には、小さな部品が含まれています。お子様が不注意で破損させたり、飲み込んだりすることで、窒息などの危
険が生じる恐れがありますので、お子様の手の届かないところに製品と付属品を保管してください。

6. 付属品の要件
・製品の仕様に基づき、関連する要件を満たす付属品を使用してください。詳細については、PLAY FOR DREAM お客様相談センターにお
問い合わせください。

7. 本製品の廃棄について
・不要になった製品及び付属品は、家庭のごみとは分けて処分してください。
・本製品及びその付属品の廃棄処理を規定する現地の条例に従い、積極的にリサイクルをしてください。

8. 爆発性の空気のある環境
・ガソリンスタンド（修理工場）や可燃物、化学薬品などの引火・爆発の危険がある場所では、本製品を使用しないでください。また、
すべての図示または文字による指示に従ってください。付属のモバイルデバイスの電源を切ることをお勧めします。燃料や化学薬品の保管
・輸送エリア、または爆発の危険がある場所の内部や周囲では、付属のモバイルデバイスが爆発や火災を引き起こす可能性があります。
・可燃性の液体、ガス、または爆発性物質を、本製品及び付属のモバイルデバイスと一緒に同じ箱に保管したり、輸送しないでください。

9. 電池安全
・本製品には、リチウムイオンポリマー電池が内蔵されています。電池の極に金属製の導線を接触させたり、電池の端に触れたりしないで
ください。電池のショートや電池の過熱によるやけどなどの身体的な傷害につながる恐れがあります。
・電池を直射日光が当たる場所や、ヒーター、電子レンジ、オーブン、給湯器などの発熱装置の近くに置かないでください。電池が異常に
熱くなると、爆発の原因となることがあります。
・電池を分解したり改造したり、異物を挿入したり、水やほかの液体に浸したりしないでください。電池の液漏れ、過熱、火災、爆発の
原因となります。
・電池から液が漏れている場合は、液体が皮膚や目に付かないようにしてください。液体が付いたら、付着した部分を大量の水で洗い流し、
医師の診察を受けてください。
・電池を落下させたり、押しつぶしたり、穿孔したりしないでください。電池に外部から強い圧迫を与えないでください。内部短絡や過熱
の原因となります。

・本製品は取り外し不可能な内蔵バッテリーが搭載されています。お客様ご自身で交換をしないでください。電池の損傷、過熱、火災、ま
たは身体的な傷害などの事故を引き起こす恐れがあります。電池の交換は、PLAY FOR DREAM 社または同社に認められたサービス提供者
のみが行うことができます。誤ったタイプのバッテリーをご自身で交換すると、爆発の危険につながることがあります。
・注意：誤ったタイプのバッテリーを交換すると爆発する恐れがありますので、使用済み電池の廃棄は必ず指示に従ってください。

10. デバイス安全
・製品の一部が破損している場合は、使用しないでください。
・勝手に本製品を修理しようとしないでください。修理が必要な場合は、お客様相談センターにお問い合わせください。
・損傷を避けるため、製品を湿気が多くほこりがたまる場所、動作保証温度の範囲外の場所、または直射日光の下に置かないでください。
・製品を適切に保管し、ペットに噛まれないよう注意してください。

11. 有毒有害物質

この表は、SJ/T 11364 の規定に基づいて作成されたものです。
〇：その部品のすべての均質材料における当該有毒有害物質の含有量がいずれも GB/T 26572 に規定する限度量以下であることを表してい
ます。
×：少なくともその部品に使用されている一つ以上の均質材料における当該有毒有害物質の含有量が GB/T 26572 に規定する限度量を超え
ていることを表しています。「×」マークの付いたすべての項目は、EU RoHS 指令（2011/65/EU）およびその適用除外に従います。

有毒有害物質・元素

大枠分類
鉛

（Pb）
水銀

（Hg）
カドミウム

（Cd）
六価クロム
（Cr(VI)）

ポリ臭化ビフェ
ニル（PBB）

ポリ臭化ジフェニ
ルエーテル（PBDE）

光学部品

構成部品

回路
モジュール

電池

ケーブル等

印刷物、パッケ
ージ素材



回路モジュールの説明：
鉛は、電子部品用のセラミックまたはガラスに含まれています。集積回路のフリップチップにおいて、半導体チップとキャリアとの高い接
続信頼性を確保するために使用されるはんだには鉛が含まれています。

本製品の環境保護使用期間は、通常の使用温度および湿度条件下で 10 年間です。すなわち、製造日から 10 年以内に、通常の使用条件の
もとで、製品に含まれる有害物質が漏出したり変質したりすることなく、お客様の通常の使用において環境を汚染したり、人や財産に損害
を与えたりしないことを保証します。環境保護使用期間を超えた後は、リサイクル可能なもの、リサイクル不可能なものについては、分類
をしっかり行ってください。

八、保証とアフターサービス

1. PLAY FOR DREAM 製品の限定品質保証書
お客様の権利と義務を理解するために、この限定品質保証書をよくお読みください。PLAY FOR DREAM の製品または付属品を使用するこ
とは、本限定品質保証書の内容に拘束されることに同意したことになります。PLAY FOR DREAM 社は、PLAY FOR DREAM 社または正規販
売店を通じて購入された新品の製品に対して保証を提供します。なお、販売者が行った、PLAY FOR DREAM 社の保証以外のその他の約束
について、PLAY FOR DREAM 社は一切の責任を負いません。

2. 保証範囲と規定について
本保証は、PLAY FOR DREAM 社が販売する DREAM BOX にのみ適用され、その他のおまけやパッケージは含まれません。PLAY FOR 
DREAM 社の認可を受けた第三者によって販売された製品については、PLAY FOR DREAM 社は保証期間内に修理サービスのみを提供いたし
ます。返品及び交換サービスは販売者にお問い合わせください。当社は、保証期間中、本製品が、通常かつ想定される使用の下において、
当社の技術的な仕様に従って機能することを保証します。本製品が保証された機能を達成するために PLAY FOR DREAM のソフトウェアま
たはサービスが必要となる場合には、当社は、保証期間中、そのソフトウェアおよびサービスが利用可能となるようにします。法令及び強
制的な規定に違反しない範囲で、当社は単独の裁量により、かかるソフトウェアおよびサービスの全部または一部を更新し、変更しまた
は制限する権利を有しますが、ソフトウェアおよびサービスに対して保証サービスを提供するために合理的な努力を行うものとします。

3. 保証規定
・返品・交換・修理サービスの有効期間内において、本規定に基づき、お客様は以下の権利を享受できます：
・購入日から 7 日以内に品質上の問題が発生した場合、交換、返品、または修理サービスを選択することができます。
・購入日から 15 日以内に品質上の問題が発生した場合、交換または修理サービスを選択することができます。
・購入日から 12 ヶ月以内に品質上の問題が発生した場合、無料で修理サービスを選択することができます。

4. ご注意
以下の状態は、返品・交換・修復サービスの対象外となります：
・本製品の取扱説明書に従わない使用、お手入れ、保管に起因する損傷
・直射日光にさらしたり液体に浸したりすることにより生じた損傷
・本製品以外のおまけやパッケージ
・偶発的な事故や人為的なミスによる損傷
・PLAY FOR DREAM 社の許可を受けていない人員が、機器を分解したり、改造したり、修理を行うことによる損傷
・他社製ソフトウェアや付属品の使用に起因する損傷
・火災、洪水、落雷などの不可抗力によって生じた損傷
・有効な保証期間を超えた場合

5. 保証サービス
・ユーザーマニュアルを参照しても問題が解決しない場合は、製品や付属品の購入先、または PLAY FOR DREAM お客様相談センターに連
絡することで、さらに情報やサポートを受けることができます。
・PLAY FOR DREAM 社に連絡する際には、必ず以下の情報をお知らせください：
・製品または付属品の型番とシリアル番号
・ご住所とご連絡先
・製品を購入された際の請求書、領収書、または売上票の原本。本限定品質保証書に基づく損害賠償請求を行う際には、有効な購入証明
書の提示が必要です。それ以外の場合は、PLAY FOR DREAM 社は本限定品質保証書に基づくサポートサービスを提供する義務を負わない
ものとします。
・お客様がバックアップを取っていないプログラムや資料の破損・紛失について、PLAY FOR DREAM 社は一切の責任を負いません。
・お客様のデバイスが PLAY FOR DREAM 社またはその正規サービスプロバイダーによって欠陥や故障と確認された場合、本社は保証され
た機能を達成するために製品の修理または交換を行います。
・製品が保証条件を満たさないために有償修理が必要となる場合、PLAY FOR DREAM 社は修理費用をお客様に請求し、修理レポートを提
供するものとします。
・修理され、または交換された製品は、元の保証期間の残存期間、または交換品もしくは修理後の製品を受領した時から 90 日間のいずれ
か長い期間中、本保証の対象となります。



6. 本保証の準拠法
・本保証は、中華人民共和国本土の法律を準拠法とします。なお、関連する法令に強行規定がある場合は、その規定が優先して適用されます。

九、権益事項

十、アプリ許可

十一、プライバシー保護

・PLAY FOR DREAM (Shanghai) Technologies Co., Ltd. 社は全ての権利を留保します。
・本資料はあくまでも参考資料として作成されたものであり、実物と相違する場合があります。

・当社が提供するソフトウェア製品およびその他の関連サービスをご利用いただく際、特定のソフトウェア製品やサービスについて別途
ユーザーサービス契約がある場合は、その契約内容をよくお読みください。お客様が関連するソフトウェアやサービスを利用された場合、
対応するユーザー契約に記載された条件に従うことに同意したものとみなされます。

・当社がお客様の個人情報をどのように収集、使用、開示、保護、保管、転送しているかをご理解いただくために、お客様は PLAY FOR 
DREAM 社の公式ウェブサイトまたは関連製品・サービスにアクセスし、プライバシーポリシーをご確認いただけます。当社が提供するサ
ービスや製品に個別のプライバシーポリシーがある場合、該当するサービスや製品は該当するポリシーに適用されます。PLAY FOR DREAM
製品に関する詳細については、PLAY FOR DREAM 社の公式ウェブサイトをご覧ください。PLAY FOR DREAM 社の WeChat 公式アカウント
をフォローし、または公式ウェブサイトにアクセスしてください。

公式サイト：www.pfdm.cn
お問い合わせ：400-618-1160
E メール：yvrservice@yvr.cn

保証カード

お名前

連絡先

ご住所

ご購入日

インボイス番号

シリアル番号

販売店名

返品・交換／修復理由

合格証
中国製造




